



**KEMENTERIAN PELABURAN, PERDAGANGAN DAN INDUSTRI  
JABATAN STANDARD MALAYSIA**

## **UCAPAN**

**YBRS EN. SHAHARUL SADRI BIN ALWI**

**KETUA PENGARAH**

**JABATAN STANDARD MALAYSIA**

**FORUM JABATAN STANDARD MALAYSIA BERSAMA  
BADAN-BADAN PENILAIAN PEMATUHAN 2023**

**18 – 20 SEPTEMBER 2023**

**JABATAN STANDARD MALAYSIA**

Assalamualaikum WBT dan Selamat sejahtera tetamu yang dihormati, rakan sekerja yang dihormati, dan ahli-ahli komuniti badan penilaian pematuhan yang dihormati.

Pada hari ini, dengan rasa hormat dan terima kasih berkumpulnya kita di sini secara maya untuk Forum Penilaian Badan Pematuhan tahunan untuk 2023. Forum ini merupakan platform penting untuk kita berkumpul, berkongsi pandangan dan secara kolektif menavigasi landskap dinamik penilaian badan pematuhan.

Dalam era yang ditakrifkan oleh kemajuan teknologi yang pesat dan saling hubung global, peranan badan penilaian pematuhan menjadi lebih kritikal. Badan penilaian pematuhan adalah peneraju yang memastikan produk dan perkhidmatan memenuhi piawaian keselamatan, kualiti dan prestasi tertinggi, sekali gus melindungi kepentingan pengguna, industri dan masyarakat secara amnya.

Tuan/Puan,

Semasa kita bersidang dalam perhimpunan forum ini, adalah wajar untuk merenung perjalanan luar biasa yang telah membawa kita ke sini. Kami telah menyaksikan anjakan paradigma dalam industri, menerima teknologi termaju dan menyesuaikan diri dengan rangka kerja kawal selia yang berkembang. Melalui semua itu, komitmen kami terhadap kecemerlangan dan kesaksamaan kekal tidak berbelah bahagi.

Forum ini berfungsi sebagai bukti keazaman kolektif kami untuk memupuk inovasi, memacu kemakmuran ekonomi, dan, yang paling penting, menjaga kesejahteraan masyarakat. Bersama-sama, kami berkongsi tanggungjawab untuk menetapkan tahap yang tinggi dan menegakkan kepercayaan yang diberikan kepada kami oleh pihak berkepentingan.

Marilah kita memuji dedikasi dan kepakaran Badan Penilaian Pematuhan yang diakredit di seluruh Malaysia. Sumbangan anda (CAB) tidak ternilai, dan berhak mendapat sokongan dan pengiktirafan akreditasi. Bersama-sama, marilah kita terus mempertahankan standard kualiti dan keselamatan tertinggi dalam produk dan perkhidmatan, untuk kebaikan masyarakat secara keseluruhan.

Sepanjang forum ini berlangsung, kami berpeluang untuk terlibat dalam perbincangan yang bermanfaat, bertukar-tukar amalan terbaik dan menjalin kerjasama yang bermakna. Bersama-sama, kita akan melakarkan kursus yang bukan sahaja menangani cabaran hari ini tetapi menjangka keperluan hari esok.

Tuan/Puan,

Marilah kita mendekati perbincangan ini dengan fikiran terbuka, semangat kerjasama, dan komitmen bersama terhadap standard profesional tertinggi. Bersama-sama, kita mempunyai kuasa untuk membentuk masa depan di mana badan penilaian pematuhan bukan sahaja penjaga kualiti, tetapi pemangkin kemajuan.

Saya mengucapkan terima kasih yang tidak terhingga kepada anda semua atas dedikasi, kepakaran anda, dan mengejar kecemerlangan tanpa henti. Marilah kita memulakan perjalanan ini pada hari-hari berikutnya dengan semangat, keazaman, dan visi bersama untuk dunia yang lebih selamat dan makmur.

Sekian, Terima kasih.

“ Accredited Once Accepted Everywhere”